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PROTOKÓŁ NR SP-BR.0012.3.8.2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia 

Rady Powiatu Wrocławskiego 
 

w dniu 19 marca 2025 r. 

  
Posiedzenie Komisji Budżetu i Mienia Rady Powiatu Wrocławskiego (dalej: Komisja BiM) 

odbyło się w Sali konferencyjnej nr 117 w siedzibie Starostwa Powiatowego we Wrocławiu, ul. T. 

Kościuszki 131. 

Zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1), w posiedzeniu uczestniczyli Członkowie 

Komisji w pełnym składzie 5 osób, a także zaproszeni Goście: 

p. Dorota Wnuk-Lipińska - Skarbnik Powiatu Wrocławskiego, 

p. Ewelina Dobrowolska-Radomińska – Sekretarz Powiatu Wrocławskiego, 

p. Magdalena Kuźnicka – Z-ca dyrektora PCPR we Wrocławiu, 

p. Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Starostwa. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział Radni spoza składu Komisji BiM: 

p. Ryszard Pacholik, 

p. Piotr Chmurzyński. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 11:30, a zakończono o godz. 12:14 tego samego dnia. 

 

Punkt 1. Przedstawienie porządku obrad.  
Przewodniczący Komisji p. Mariusz Konopka otworzył posiedzenie, powitał zaproszonych Gości 

i Członków Komisji oraz stwierdził kworum. 

W dniu zwołania posiedzenia Komisji BiM, tj. 13.03.25 r. został przedłożony następujący  porządek 

posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia w dniu 26.02.2025 r. 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego. Osoba 

referująca: p. Dorota Wnuk – Lipińska – Skarbnik Powiatu Wrocławskiego. 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmian budżetu 

Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. Osoba referująca: p. Dorota Wnuk – Lipińska – Skarbnik 

Powiatu Wrocławskiego. 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego określającej zadania i 

wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na realizację zadań w ramach rehabilitacji 

zawodowej i społecznej w roku 2025. Osoba referująca: p. Magdalena Kuźnicka – Z-ca 

Dyrektora PCPR we Wrocławiu. 

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko na usuwanie skutków powodzi. Osoba referująca: p. 

Włodzimierz Chlebosz – Starosta Powiatu Wrocławskiego. 

7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zapewnienia 

wspólnej obsługi niektórym jednostkom organizacyjnym Powiatu Wrocławskiego. Osoba 

referująca: p. Ewelina Dobrowolska – Radomińska – Sekretarz Powiatu Wrocławskiego. 

8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. z siedzibą w 

Krakowie. Osoba referująca: p. Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydz. Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa.  

9.   Sprawy różne. 

 

Nie wniesiono uwag ani wniosków do porządku obrad wobec czego przystąpiono do realizacji punktu 

2. 
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Punkt 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 26.02.2025 r. 

Nie wniesiono uwag ani wniosków do protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 26.02.2025 r. 

Przewodniczący stwierdził zatem jego przyjęcie. 

 

Zgodnie z propozycją Przewodniczącego Komisji punkty: 3 i 4 omówiono łącznie.  

 

Punkt 3. Zaopiniowanie projektu Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego, 

Punkt 4. Zaopiniowanie projektu Uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na 

rok 2025.  
Informację w ww. punktach przedstawiła Pani Dorota Wnuk-Lipińska - Skarbnik Powiatu 

Wrocławskiego.  
Oba projekty Uchwał dotyczą zmiany kwot w roku 2025. W Uchwale dot. WPF wprowadzone zmiany 

polegają na zwiększeniu dochodów bieżących o kwotę 1 596 930,70 zł i zwiększeniu wydatków 

bieżących i majątkowych o łączną kwotę 2 496 930,70 zł. Deficyt ulega zwiększeniu o kwotę 900 000 

zł. Zwiększenie wydatków dotyczy m.in. planowanego zakupu oprogramowania finansowo – 

księgowego oraz systemu EZD  na potrzeby Starostwa Powiatowego we Wrocławiu. 

Informację na ten temat uzupełniła Pani Sekretarz – Ewelina Dobrowolska – Radomińska.  
 

Uzasadnienia ze szczegółowymi danymi do projektów uchwał zostały przedłożone Radnym 

w materiałach na posiedzenie Komisji BiM i w dniu 13.03.2025 r.  
 

Po przyjęciu informacji, Przewodniczący otworzył dyskusję nad punktem 3. Zaopiniowanie projektu 

Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wrocławskiego. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Przewodniczący Komisji Mariusz Konopka – w sprawie zakupu programu finansowo - księgowego,  

- Radny Sławomir Hryniewicz – w sprawie deficytu budżetowego w 2025 r. oraz pochodzenia 

środków na inwestycję drogową,  

- Starosta Włodzimierz Chlebosz, 

- Pani Skarbnik D. Wnuk - Lipińska, 

- Pani Sekretarz E. Dobrowolska – Radomińska. 
 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie opiniujące projekt Uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego- przyjęcie pozytywnej 

opinii.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Włodzimierz Chlebosz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Hryniewicz 

Projekt Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wrocławskiego został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję BiM. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad projektem Uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025.  

Nikt nie zabrał głosu. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie opiniujące projekt Uchwały z punktu 4.   

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Wrocławskiego na rok 2025 - przyjęcie pozytywnej opinii.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Włodzimierz Chlebosz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Hryniewicz 

Projekt Uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025 został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję BiM. 

 

Punkt 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego określającej zadania 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na realizację zadań w ramach rehabilitacji 

zawodowej i społecznej w roku 2025.  

Zgodnie z przedłożonym Komisji w dniu 13.03.2025 r. uzasadnieniem, projekt Uchwały omówiła 

Pani  Magdalena Kuźnicka – Z-ca Dyrektora PCPR we Wrocławiu. 

Powiat Wrocławski otrzymał w 2025 r. na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych środki w wysokości 2 978 747 zł.  

Przedstawione w załączniku do przedmiotowej Uchwały zadania i wysokości środków PFRON 

na realizację zadań w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2025 uwzględniają potrzeby 

rozpoznane przez PCPR we Wrocławiu oraz konsultacje z Powiatowym Urzędem Pracy 

we Wrocławiu. 

Projekt Uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową Społeczną Radę ds. Osób 

Niepełnosprawnych w dniu 06.03.2025 r. 
 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad projektem Uchwały. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Przewodniczący Komisji Mariusz Konopka – ws. finansowania i dostępności miejsc w warsztatach 

terapii zajęciowej,  

- Radny Sławomir Hryniewicz,  

- Radny Wojciech Kozak,  

- Radny Ryszard Pacholik, 

- Pani Magdalena Kuźnicka.  
 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie opiniujące przedstawiony projekt 

Uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego określającej zadania i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla Powiatu 

Wrocławskiego na realizację zadań w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2025 - 

przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego określającej zadania i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla Powiatu 

Wrocławskiego na realizację zadań w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2025 został 

pozytywnie zaopiniowany. 
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Punkt 6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko na usuwanie skutków powodzi.  

Zgodnie z przedłożonym Komisji w dniu 13.03.2025 r. uzasadnieniem, projekt Uchwały przedstawił 

Pan Starosta – Włodzimierz Chlebosz. 

W wyniku rozeznania potrzeb we współpracy z władzami Gminy Kłodzko, Zarząd Powiatu 

Wrocławskiego proponuje w przedłożonej Radzie Uchwale przeznaczenie 100 000 zł na pomoc 

finansową dla Gminy Kłodzko na usuwanie skutków powodzi, jaka miała miejsce we wrześniu 2024 r.  

Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej, a szczegółowe warunki przekazania 

i zasady rozliczania dotacji, określone zostaną w umowie zawartej pomiędzy Powiatem Wrocławskim 

a Gminą Kłodzko. Zgodnie z dotychczasowymi uzgodnieniami, środki te będą przeznaczone 

na odbudowę drogi nr 598 w miejscowości Żelazno. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Sławomir Hryniewicz – w sprawie powodów wyboru Gminy Kłodzko jako jst, której Powiat 

Wrocławski udziela pomocy,  

- Radny Wojciech Kozak,  

- Radny Ryszard Pacholik, 

- Radny Piotr Chmurzyński, 

- Starosta Włodzimierz Chlebosz, 

- Przewodniczący Komisji Mariusz Konopka. 
 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie opiniujące przedstawiony projekt 

Uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kłodzko na usuwanie skutków powodzi - przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 
 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Kłodzko na usuwanie skutków powodzi został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję BiM. 

 

Punkt 7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

zapewnienia wspólnej obsługi niektórym jednostkom organizacyjnym Powiatu Wrocławskiego.  
Zgodnie z przedłożonym Komisji w dniu 13.03.2025 r. uzasadnieniem, projekt Uchwały przedstawiła 

Pani Ewelina Dobrowolska – Radomińska – Sekretarz Powiatu Wrocławskiego. 

Uchwała ma charakter porządkujący. Zgodnie ze znowelizowaną ustawą o samorządzie powiatowym 

(art. 6a i 6b), powiat może zapewnić wspólną obsługę, w szczególności administracyjną, finansową 

i organizacyjną jednostkom organizacyjnym powiatu zaliczanym do sektora finansów publicznych, zaś 

wspólną obsługę może prowadzić starostwo powiatowe. Taka obsługa jest już prowadzona w zakresie 

poszukiwania, pozyskiwania i rozliczania dofinansowań ze środków zewnętrznych, a także w zakresie 

obsługi prawnej. Zasadne jest, aby Starostwo Powiatowe we Wrocławiu, które posiada odpowiednie 

zasoby kadrowe, techniczne i organizacyjne, zostało wskazane jako jednostka obsługująca w zakresie 

określonym w uchwale w stosunku do niektórych, wymienionych w treści Uchwały, jednostek 

organizacyjnych Powiatu Wrocławskiego. 
 

Po przyjęciu informacji, Przewodniczący Komisji p. M. Konopka otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie opiniujące przedstawiony projekt Uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zapewnienia wspólnej 

obsługi niektórym jednostkom organizacyjnym Powiatu Wrocławskiego - przyjęcie pozytywnej opinii.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi niektórym 

jednostkom organizacyjnym Powiatu Wrocławskiego został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

BiM. 

 

Punkt 8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. z siedzibą 

w Krakowie.  

Zgodnie z przedłożonym Komisji w dniu 13.03.2025 r. uzasadnieniem, projekt Uchwały przedstawił 

Pan Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Starostwa.  

Uchwała dotyczy wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego – odpłatnej i na 

czas nieokreślony (nie dłuższej jednak niż czas eksploatacji urządzeń – linii kablowej średniego 

napięcia, słupa elektroenergetycznego oraz stacji transformatorowej służebności przesyłu na rzecz 

Tauron Dystrybucja S.A. z siedzibą w Krakowie, na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Wrocławskiego, położonej w obrębie Krzyżowice-Wierzbica, gm. Kobierzyce, oznaczonej 

w ewidencji gruntów  jako działka nr: 81/52, pow. 2,3846 ha.  
 

Po przyjęciu informacji, Przewodniczący Komisji p. M. Konopka otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Sławomir Hryniewicz – w sprawie warunków odpłatnego ustanowienia służebności przesyłu,  

- Pani Sekretarz E. Dobrowolska – Radomińska, 

- Pan Dyrektor Andrzej Podsiadło. 
 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie opiniujące przedstawiony projekt 

Uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. z siedzibą w Krakowie - 

przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 
 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. z siedzibą w Krakowie został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję BiM. 

 

Punkt 9. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono dodatkowych spraw. 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący M. Konopka zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia 

Mariusz Konopka  
Załącznik: 

1. Lista obecności. 

Przygotował(a): Monika Kłodnicka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


